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Emne: Spørsmål til neste møte i utvalg for opplæring og kompetanse
Vedlegg: 
Over tid har det pågått en politisk diskusjon knyttet til miljøarbeidere de videregående skolene våre.
Miljøkoordinatorene i gamle Sogn og Fjordane trekkes, med rette, frem som et svært positivt tiltak. Det
gis inntrykk av at vi ikke har den samme kompetansen ved de videregående skolene i gamle Hordaland.
Det er en virkelighetsbeskrivelse jeg ikke kjenner meg igjen i. Jeg ber derfor om at utvalget får en
oversikt over hvilke yrkesgrupper som arbeider ved de ulike videregående skolene i gamle Hordaland,
og hvordan det jobbes med ulike miljøtiltak ved de videregående skolene i gamle Hordaland.

Med vennlig hilsen
Rasmus L. Rasmussen
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